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El ple s'ha acabat. La sessió ha durat gairebé quatre hores. Gràcies per la seva atenció 
#plevic 
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Abans de prohibir el trànsit de vehicles pesants al sud de Vic s'esperarà que hi hagi 
alternatives, com variant Calldetenes #plev 
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No s’ha fet la commemoració per cap motiu en concret, diu l’alcalde, que anima 
l’oposició a proposar algun acte #plevic 
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ICV-EUiA recrimina a l’Ajuntament que no hagi commemorat el 75è aniversari de la 
derrota i l’exili republicà de la Guerra Civil #plevic 
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És fals que l’Ajuntament de Vic tingui un deute amb Gas Natural de 300.000 euros, 
reduït a 120.000 euros, diu @toni_serrat #plevic 
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La @cupvic demana que els currículums de les persones que opten a un treball a 
l’Ajuntament de Vic no tinguin gènere, nom ni foto 
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.@anna_erra diu que no té constància de cap petició a Vic sobre l’increment del 
castellà a les escoles 

Expand  



 

 

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 18h  

Els atropellaments van baixar el 2012, entre 19-20%, i han tornat a repuntar el 2013 
#plevic 
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L’@aj_vic de Vic no ha fet cap aportació econòmica al Dijous Llarder, organitzat per 
@OsonaCuina #plevic 
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Ballana diu que s’intensificarà la vigilància a l’incivisme en bicicleta, amb multes i 
formació #plevic 
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L’Ajuntament començarà aquest mes algunes millores al Camí de l’Escorial #plevic 
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Passem a precs i preguntes #plevic 
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Si i PxC accepten retirar les dues mocions de l’ordre del dia #plevic 
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Raurell coincideix ‘excepcionalment’ amb @angladarj per tal que es retirin les dues 
mocions #plevic 
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.@angladarj proposa a SI que els dos partits retirin la moció i donin ‘un vot de 
confiança’ a l’equip de govern #plevic 
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Anglada reconeix que si l’equip de govern l’hagués informat que el procés tècnic i 
participatiu estava engegat no hauria presentat moció 
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Vila d’Abadal: ‘Traslladar el mercat al Pep Ventura és canviar-lo de barri. I el mercat va 
néixer per dinamitzar el barri’ #plevic 
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L’equip de govern proposa fer un estudi tècnic per avaluar el trasllat del Mercat dels 
Diumenges #plevic 
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SI acceptaria una esmena dient que es buscarà una nou emplaçament del Mercat dels 
Diumenges #plevic 
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Anna Erra també emplaça els tècnics a estudiar el possible trasllat. També hi ha un 
engegat un procés participatiu dels veïns #plevic 
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‘El Mercat dels Diumenges ha tingut molt d’èxit’, diu @anna_erra #plevic 
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Ballana proposa que veïns, tècnics i paradistes consensuin en dos o tres mesos un nou 
emplaçament #plevic 
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Joan Ballana (ERC) reconeix que hi ha una problemàtica veïnal al Mercat dels Sentits 
#plevic 
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L’associació de veïns del Remei defensa la present ubicació del Mercat dels Sentits, diu 
Marc Barnolas (@cupvic) #plevic 
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La CUP pensa que el Mercat dels Sentits no s’ha de moure del barri del Remei #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 18h  

La CUP recrimina a SI que no hagi parlat amb els representants de totes les associacions 
de veïns #plevic 
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El Mercat dels Sentits és un mercat d’èxit, concorregut, però que es ressent de la crisi 
com tots els mercats, diu Raurell 
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El PSC reclama un estudi tècnic ‘rigorós’ abans de prendre una decisió #plevic 
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Jacint Raurell recorda que Josep Anglada no volia de bon principi el Mercat dels Sentits 
#plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 19h  

.@angladarj explica que els tècnics d’Urbanisme ja han fet un informe favorable al 
trasllat al passeig Pep Ventura 
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PxC presenta moció semblant, però demana trasllat al passeig Pep Ventura, al costat riu. 
Una moció no dictaminada, que no ha passat comissió 
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Els usuaris dels pàrquings del passeig de la Generalitat estan ‘putejats’ durant tots els 
diumenges de l’any, diu @ibanlapeira 
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.@ibanlapeira explica que hi ha ‘un desordre general’ després de la reducció de 
parades i el problema per accedir als aparcaments del carrer 
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3a moció, de SI, on proposa traslladar Mercat Sentits a cruïlla passeig Generalitat amb 
bisbe Strauch, i entre Dr.Salarich i Av. Pius XII 
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Moció aprovada amb tots els vots a favor de tots els partits, menys anglada i riera, en 
contra, i gayoso, fuentes i catalan, abstenció 
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La moció demana la retirada de la reforma de la llei #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 19h  

Segona moció, presentada pel PSC, CUP, ERC i ICV-EUiA contra la reforma de la llei 
de l’avortament del govern espanyol #plevic 
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Aprovada la moció amb els vots a favor de tots els partits, menys CiU, que s’absté 
#plevic 
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La @cupvic fa una crida a assistir a protesta contra la pujada del transport públic, el 15 
de març a BCN, a les 7 tarda a plaça Sant Jaume 
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La moció demana que l’ATM congeli les tarifes del transport públic del 2013 i que 
s’estudiï impulsar un nou model tarifari #plevic 
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ICV-EUiA i la CUP presenten una moció de rebuig a l’augment dels preus del transport 
públic #plevic 
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Tots partits donen suport a la candidatura declaració de patrimoni mundial de la Unesco 
de la portalada de monestir de Santa Maria de Ripoll 
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Aprovada la proposta amb els vots a favor de tots els partits menys abstenció de 3 
regidors de PxC, tot i que ‘hi estan d’acord’ #plevic 
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.@angladarj fa un extens discurs en suport de l’autonomia local i contra la reforma del 
PP #plevic 
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La @cupvic donarà suport al punt, però proposa que en futurs plens l’Ajuntament 
també es posicioni contra la reforma local del Govern català 
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‘La llei del PP és antimunicipalista’, diu Xavier @tornafoch #plevic 
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Aprovat el projecte de la Farinera, amb els vots de tots els partits, abstenció de 3 
regidors de PxC i SI, i contra, la CUP #plevic 
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ICV-EUiA i PSC consideren adient el projecte de modificació ja que permet una bona 
adequació dels espais #pleVic 
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Els diners del projecte podrien sortir de l’1% cultural i de la Generalitat #plevic 
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‘La gent gran demanarà poder fer activitats i formació els matins a la Farinera’, avança 
Vila d’Abadal #plevic 
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SI expressa els seus dubtes sobre el projecte de la Farinera #plevic 
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La @cupvic demana que es retiri el punt de l’ordre del dia per poder-lo analitzar amb 
més detall 
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La @cupvic veu exagerat destinar gairebé mig milió d’euros a reformar un equipament 
tan nou com la Farinera #plevic 
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Punt 15: projecte de millora d’aules i despatxos de la Farinera, per valor de 466.000 
euros #plevic 
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Aprovat projecte modificació de vorera i calçada carrer Francesc Pla el Vigatà, amb 
vots a favor de tots partits menys 3 regidors de PxC 
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Aprovat inicialment el projecte de modificació del carrer Arquebisbe Alemany num 30. 
Tots a favor menys abstenció CUP i 3 regidors PxC 
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Aprovat inicialment el projecte de millora del clavegueram de la conca nord-est de Vic. 
Tots vots a favor menys abstenció 3 regidors PxC 
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Aprovada la modificació de bases de les subvencions individualitzades. Tots a favor 
menys abstenció 3 regidors PxC #plevic 
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L’abstenció dels tres regidors de PxC és ‘cautelar’, segons @JCarlesFuentes #plevic 
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Tots els partits a favor, menys Anglada i Riera, en contra, i 3 abstencions dels altres 
regidors de PxC #plevic 
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PSC dóna suport, ‘sense cap mena de dubtes’ al projecte del porta a porta #plevic 
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.@toniserra: 'Tres dies a la setmana no hi haurà recollida' #plevic 
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Serrat: 'El projecte preveu dues zones de recollida, amb punts de recollida molt 
semblant' 
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Serrat: ‘Projecte només diu com volem que sigui, però no es diu ni quan, ni com, ni qui 
el farà’ #plevic 
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‘Vostès no s’atreviran a implantar el nou servei en aquesta legislatura. Però tots 
ciutadans saben que ho faran el 2015’, diu @angladarj 
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Anglada torna a mostrar la seva oposició al porta a porta i entra de ple en campanya 
electoral #plevic 
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Punt 10. Aprovar inicialment el projecte d’implantació del servei de recollida de porta a 
porta #plevic 
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Aprovat amb el vot a favor de tots els partits menys la CUP, en contra, i abstenció de 3 
regidors PxC 
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Aprovada la bonificació del 95% de la llicència d’obres i l’impost d’unes obres del 
Hospital de la Santa Creu. 
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Aprovats punts 5, 6 i 7 amb vots de tots els partits menys abstenció de 3 regidors de 
PxC per ‘falta d’informació’ 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/40638/ple/vic/es/mostrara/divisio/pxc/directe 
… 
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Aprovat per unanimitat la ubicació del nou equipament #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 21h  

Tornafoch: ‘No improvisem més. Les ocurrències ens les guardem. Parlem-ne més en 
comissions, en juntes...’ #plevic 
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Vila d’Abadal demana a Jacint Raurell que els ajudi en tot el procés d’aquest projecte 
#plevic 
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Josep Rafús proposa fer un concurs per premiar el projecte de la biblioteca #plevic 
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‘Recuperem per la vida un espai que va ser destruït per la barbàrie’, diu 
@joanlopezcarol, que anima les entitats a organitzar-hi actes 
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.@joanlopezcarol demana que no es facin divisions entre el sud i el nord de la ciutat 
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Vila d’Abadal demana a @Angladarj que es calmi, amb un gest amb la mà. Xavier 
Farrés fa el mateix amb Cristina Gayoso #plevic 
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Xavier @tornafoch: ‘La biblioteca ha de ser un equipament de ciutat, no de barri’ 
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ICV-EUiA celebra que es tiri endavant el projecte de la biblioteca #plevic 
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Jacint Raurell: ‘És molt adient que es destini un lloc tan emblemàtic com aquest a la 
biblioteca’ #plevic 
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També es proposa iniciar un procés de participació per a la selecció del nom i altres 
qüestions del mateix equipament #plevic 
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Punt 4. S’aprova la ubicació de la futura biblioteca als terrenys de l’antiga Guàrdia Civil 
#plevic 
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Els tres regidors de PxC voten diferent del portaveu del partit, així poden parlar 
(l'alcalde dóna la paraula a @JCarlesFuentes #plevic 
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Anglada demana la dimissió de Pilar Catalan i demana perdó als ciutadans per haver 
escollit els tres regidors de PxC #plevic 
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Primera decisió de divisió de PxC. @Angladarj, com a portaveu, designa Marta Riera 
vocal de l’IME, en substitució de Pilar Catalan #plevic 
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Parla @angladarj , que recorda que ell continua sent el portaveu de PxC 
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‘Vostès són més radicals i menys democràtics que nosaltres’, diu Vila d’Abadal a la 
@cupvic #plevic 
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Vila d'Abadal: 'Els plens són més públics que mai’ #plevic 
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Vila d’Abadal recorda que els plens es retransmeten en directe i que es van canviar 
d’horaris per facilitar assistència #plevic 
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‘Les noves normes de seguretat hi seran per sempre’, diu l’alcalde #plevic 
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El motiu de limitar els plens és només de seguretat, segons un informe d’un tècnic, diu 
l’alcalde #plevic 
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Josep @angladarj proposa destinar els diners dels pressupostos participatius a fer una 
nova sala de plens #plevic 
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Josep @angladarj comparteix la proposta de l’equip de govern, tot i que no considera 
que fos necessari al ple d’avui 
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PSC proposa que alguns plens es puguin fer en d’altres espais #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 21h  

PSC lamenta que no s’hagi compartit amb els partits de l’oposició la decisió de limitar 
els plens #plevic 
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SI considera ‘raonable’ que en plens com el d’avui és limiti el públic a la sala però no 
que no es deixi entrar a edifici municipal #plevic 
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ICV-EUiA també lamenta que una ciutat de 40.000 habitants només tingui 12 cadires 
per al #plevic 
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Entre el públic hi ha el secretari general de PxC, Robert Hernando #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 21h  

La Cup diu que la sala de plens és “inoperativa” pel poc espai disponible #plevic 
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La @cupvic critica la regulació sobre la limitació d’aforament del plens #plevic 
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.@JoanCarlesFuentes demana que es puguin canviar els llocs per tenir Cristina Gayoso 
al costat. L’alcalde no ho permet 
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A la sala només hi ha periodistes i 12 persones de públic. A fora de l'edifici municipal, 
protesta contra PxC 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 21h  

Gran expectació mediàtica, amb periodistes i càmeres d'àmbit nacional, com TV3 o La 
Vanguardia 
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.@JCarlesFuentes ha escalfat el #pleVic, amb una roda de premsa on han criticat 
l'afinitat entre l'alcalde i @angladarj 
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Consulteu aquí l'ordre del dia del #plevic 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/40638/ple/vic/es/mostrara/divisio/pxc/directe 
… 
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L'acte serà retransmès en directe des de la portada d'http://Osona.com , via televisió i 
Twitter 
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El consistori, a través d'una resolució signada per l'alcalde Vila d'Abadal, ha limitat 
l'aforament del #pleVic 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/40609/vic/limita/public/al/ple/mostrara/divisi
o/pxc … 
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El #pleVic ha generat una gran expectació mediàtica, ja que s'evidenciarà la divisió a 
PxC després de la destitució de @angladarj 
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L'@aj_vic de Vic celebra aquest dilluns, a partir de les sis de la tarda, una sessió 
ordinària del ple 

 


